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Tomasz Tylutko 

 

 

Zapytanie 

 

 

Szanowna Pani 

Anna Gilner 

Dyrektor ZDM Gliwice 

 

 

 

Dotyczy: Naprawy uszkodzeń na ulicy Św. Andrzeja. 

  

Szanowny Pani Dyrektor , 

 

W związku z przekazanymi mi przez mieszkańców informacjami  pragnę zwrócić uwagę Pani 

Dyrektor na powstały problem fragmentarycznych uszkodzeń ulicy Św. Andrzeja. Wspomniana ulica  

w niektórych miejscach uległa uszkodzeniu do tego stopnia, iż widać znajdującą się pod obecną warstwą 

asfaltową prawdopodobnie kostkę brukową. 

 

 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania:  

1) Czy możliwe jest chociażby doraźne rozwiązanie w postaci uzupełnienia dużych ubytków 

ulicy Św. Andrzeja? 

2) Czy tutejsza jednostka posiada wiedzę o tym co dokładnie znajduje się pod obecną warstwą 

asfaltu ulicy Św. Andrzeja? 

 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
Załącznik: 

1) Zdjęcia uszkodzonych fragmentów ulicy Św. Andrzeja 



 


